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Vragen aan lijsttrekkers voor de Gemeenteraadsverkiezingen 2022 in Heeze-Leende inzake Kapelstraat 48 

in Heeze en algemene visie met betrekking tot erfgoed. 

 

Partij : CDA Heeze-Leende-Sterksel  

 

Naam: Inge Maas 

 

1. Bent u voor het behoud van Kapelstraat 48 in zijn huidige vorm (na 

restauratie/renovatie)?  

  

☒ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

2. Zo ja, bent u bereid om daar (binnen het kader van de wet) al het mogelijke voor te 

doen?  

 

☒ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

3. Bent u bereid om zich in te zetten voor het plaatsen van Kapelstraat 48 op de 

gemeentelijke monumentenlijst?  

 

☒ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 
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4. Indien uiteindelijk – na serieus onderzoek - zou blijken dat behoud van Kapelstraat in 

zijn huidige vorm niet mogelijk zou zijn, welke optie kiest u dan voor het pand? 

 

☐  in ieder geval behoud voorgevel, zodat het huidige dorpsgezicht 

niet wordt aangetast   

☐   behoud gevel, maar de nieuwbouw achter de gevel mag hoger 

worden dan het huidige gebouw 

 ☐    sloop en nieuwbouw, mits het binnen het bestemmingsplan 

past 

 ☐    sloop en nieuwbouw volgens het huidig ingediende plan 

  

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

5. Vindt u dat er in de afgelopen decennia te veel gebouwen in de kern van Leende en 

vooral van Heeze zijn verdwenen waardoor het dorpsgezicht is aangetast?  

☐ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

6. Bent u bereid om zich actief in te zetten voor het behoud van het erfgoed en de 

dorpsgezichten in de gemeente Heeze-Leende in het algemeen, daarvoor een 

concreet plan te (laten) ontwikkelen en daarmee in 2022 aan te vangen? 

 

☒ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

Ruimte voor een eventuele nadere toelichting: 

De doelstellingen van de stichting zijn helder en die onderschrijven wij. En dan bedoelen we voor 

de gehele gemeente! Het is een mooi en goed initiatief om de karakteristieke identiteit van onze 

kernen te bewaken. Dit is één van de vele zaken waar na de verkiezingen de nieuwe raad zich 

mee bezig zou moeten gaan houden.  

 

Liever hadden wij gezien dat er per vraag een toelichting mogelijk is om nuance aan te brengen. 

De vragen dekken niet de hele lading en als gemeenteraad zijn we ons allemaal nog aan het 

beraden op dit onderwerp. Zo zijn er twee avonden gepland om informatie te vergaren. 

 

Ook staan er uiteraard nog een aantal vragen open waar wij als raad staan momenteel.  

Dus vraag 3 kan wellicht een wens zijn, maar of het uitvoerbaar is? 
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Wij zijn wel van mening dat we niet tussentijds de spelregels moeten gaan veranderen voor 

initiatiefnemers en ondernemers. 

Ons bereiken ook de geluiden van voorstanders van het nieuwe plan. We zijn bang dat de wijze 

van vraagstelling polariserend werkt op onze samenleving.  

 

We vinden het jammer dat het pand drie jaar lang leeg gestaan heeft, liever hadden wij gezien 

dat er al eerder actie ondernomen was.  

Deze drie jaar zullen de staat van het gebouw ook niet goed gedaan hebben.  

 

De open gelaten vragen behoeven ons inziens dermate veel nuancering dat beantwoording op 

deze manier voor ons niet mogelijk is. 

 

 

+++++ 


